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Styrelsemöte den 13 april 2022 
Mötet hölls via Teams och fysiskt på Salagatan 18 A. 

 

 Ordinarie:  Peter Nordgren, ordförande (L), deltar via Teams 
   Gunnar Hedberg, vice ordförande (M) 
   Göran Olsson (S), deltar via Teams 
   Helena Olsson (S), deltar via Teams 
   Ian Engblom Wallberg (KD)  

Linnea Hylén (C), deltar via Teams 
   Aynur Beydogan (V) 
 
Ersättare:   Aza Salih (S)  

   Ted Berglund (MP) 
Tommy Ramberg (V) 

   Fredrik Björkman (M) 
   Johan Engblom (KD) 
 
Frånvarande:  Johan Engblom (KD) 

   Aza Salih (S) 
  

Närvarande  
tjänstepersoner:  Lennart Johansson, verkställande direktör 
   Bisera Jusufbasic, ekonomichef 
   Gustav Törnquist, bygg- och fastighetschef 
   Åsa Pettersson, registrator 
  

 

Samtliga handlingar har lagts på Insidan under fliken Min styrelse. 

 

§1 Mötet öppnades 

Ordförande öppnade mötet och hälsade välkomna till dagens möte.  

 

§2 Val av protokolljusterare 

 Gunnar Hedberg valdes, att jämte ordförande, justera protokollet. 

 

§3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes.  

 

  

Styrelseprotokoll 2 2022 
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Anmälningar, rapporter och information 

 

§4 Anmälan av protokoll 01–2022 

Protokoll nummer 1 anmäls och läggs till handlingarna.  

 

§5 VD-rapport (se presentation från styrelsemöte) 

VD informerade om betalning för laddning av elfordon. Betalning av el 
ingår inte idag i avtalen som Uppsala Parkerings AB har med 
appleverantörerna Parkster och EasyPark men en överenskommelse 
har gjorts med Parkster som innebär att betalvillkoren för el kommer att 
följa villkoren för betalning av parkering.  Uppsala Parkerings AB och 
EasyPark har dock legat för långt ifrån varandra affärsmässigt för att en 
överenskommelse har kunnat nås. Vissa laddstolpar har även tekniska 
begränsningar och kan inte hantera fler än en operatör. Det kommer 
inte heller vara möjligt att betala laddning av el via betalautomaterna. 

Betalning via laddleverantören eller via Uppsala Parkerings AB:s nya 
tillståndssystem kan bli aktuellt i ett senare skede. I dagsläget startar 
man dock med Parkster.  

VD informerade vidare om kommunens planer att övergå till eldrivna 
fordon. Kommen har idag ca 600 verksamhetsfordon som succesivt ska 
ersättas med eldrivna fordon. Kommunen har nu upphandlat 60 
elfordon och laddplatser behövs för dessa. Uppsala Parkerings AB 
kommer att bistå kommunen med att utreda hur detta ska genomföras.   

Bolaget har genomfört ännu en upphandling för ett nytt 
tillståndssystem för parkering. Fyra anbud har inkommit men endast ett 
av anbuden klarade klassificeringskraven.  Även denna upphandling har 
överklagats och kan komma att avgöras i rätten.  

Årsstämma för samtliga bolag hölls den 30 mars i det nya stadshuset 
och styrelsen och VD beviljades ansvarsfrihet.  

 

§6 Ekonomirapport (se presentation från styrelsemöte) 

Ekonomichef föredrog ekonomirapport som gäller t.o.m. mars 2022 
Resultatet visar på en tydlig uppgång av beläggning och intäkter under 
mars i samband med att samtliga covidrestriktioner togs bort. 
Kostnaderna är dock högre än budget bl.a. på grund av ökade 
utredningskostnader för Vaksala torg.  

Resultat för parkeringsanläggningarna Kvarnen, Centralgaraget och 
Dansmästaren presenterades. Dansmästaren har fortsatt låg beläggning 
då många platser reserverade genom parkeringsfrifriköp inte nyttjas 
och genom att gatuparkeringen fortsatt inte är reglerad. 
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§7 Brandmästaren (se presentation från styrelsemöte) 

Bygg- och fastighetschefen informerade bl.a. om att arbetet med 
sanering är genomförd och slutbesiktning av densamma är genomförd 
med godkänt resultat.  Ca 3 350 ton förorenade massor har schaktats 
bort. 

Bygg- och fastighetschefen informerade även om att byggbranschen 
p.g.a. rådande världsläge tampas med både tids- och kostnadsökningar 
vilket i sin tur kan komma att påverka tidplanen i det fortsatta projektet. 

 

§8 Medarbetarundersökning 2022 (se presentation från styrelsemöte) 

VD informerade om medarbetarundersökning för 2022.  

 

Beslutsärenden 

 

Inga beslutsärenden har behandlats under detta möte. 

 

 

§9 Övriga frågor (se presentation från styrelsemöte) 

Ekonomichefen informerade om kommunens nya lönesystem – HRM – 
som hittills har implementerats i tre kommunala bolag, däribland 
Uppsala Parkerings AB. Uppsala kommun kommer under våren 2023 
också att gå över till systemet.   

Styrelseledamöterna informerades om rutiner och inloggning till 
systemet.  

 

§10 Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

 

Nästa sammanträde onsdagen den 18 maj 2022.  

  



 

 Sida 4 (4) 

 

 

 

Vid protokollet 

 

___________________ 

Åsa Pettersson 

Uppsala 2022-05-03 

 

                                                                                            

Justeras av 

 

___________________                                                 _________________________                                                                     

Peter Nordgren  Gunnar Hedberg 
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Elektroniska underskrifter 

Det här dokumentet har skrivits under elektroniskt av en eller flera personer 

Detta dokument med sina elektroniska underskrifter gäller som självständig handling och 

uppfyller krav på avancerade elektroniska underskrifter enligt eIDAS-förordningen. Varje 

underskrift kan valideras med en PDF-läsare med stöd för signaturvalidering eller via 

valideringstjänsten på sign.uppsala.se. Där återfinns även information om hur du installerar det 

utfärdarcertifikat som krävs för att PDF-läsaren ska kunna validera alla delar av underskriften. 

Om dokumentet skrivs ut på papper, eller om dokumentet ’skrivs ut’ till ett nytt PDF-dokument, 

följer de elektroniska underskrifterna inte med. Endast det elektroniskt underskrivna 

originaldokumentet går att validera. 
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